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Cluster Naam Omschrijving Medewerkers Stand van zaken Startdatum Einddatum
3. Toezeggingen T 2017-05-29 Project M2A 8-6-2017 12:12:07:

Wethouder Meijer heeft terugkoppeling aan de raad toegezegd na
iedere aanbesteding van de serie van 6 aanbestedingen m.b.t. de
ICT/M2A.

Portefeuillehouder:Yasemin Cegerek 16-12-2019 14:57:34:
In memo 2019-65 is de stand van zaken tot en met Q2
gerapporteerd. De volgende memo ARI wordt voor 9 maart
verwacht.

29-5-2017 7-4-2020

3. Toezeggingen T 2017-12-18 Overzichten m.b.t. zonnepanelen 19-12-2017 15:54:37:
Toegezegd is om (rekening houdend met de vragen die reeds in de
organisatie uitstaan) inzage te geven in de overzichten
(energiekosten, afrekeningen en regelingen?) m.b.t. het beheer van
de zonnepanelen w.o. die van de Rhijnsberg en de Heerd.

Portefeuillehouder:Jan Berkhoff 20-1-2020 14:03:04:
De huidige beheerstichting heft aangeven in maart/april met een
voorstel te komen.

18-12-2017 25-5-2020

3. Toezeggingen T 2018-02-20 Servicenormen 5-3-2018 12:22:13:
5-3-2018: Burgemeester de Graaf heeft toegezegd dat 1 x per jaar
door de organisatie een update aan college en raad wordt
voorgelegd m.b.t. de evaluatie van de servicenormen.

Portefeuillehouder:Jacqueline Koops-Scheele 28-8-2019 15:18:05:
17/7-2019 afgedaan met memo toezegging aan de raad 2019-10.
De volgende evaluatie wordt uiterlijk juni 2020 verwacht.

17-7-2019 29-6-2020

3. Toezeggingen T 2018-09-19 Stichting MFC Vorchten, aanpassingen horeca-beleid 14-1-2019 11:26:57:
Naar aanleiding van de brief, d.d. 28 augustus, van Stichting MFC
Vorchten met het verzoek tot aanpassing van het horecabeleid,
heeft de burgemeester toegezegd dat het college vóór 31 december
een standpunt in te nemen en deze met de raad te delen.

Het verzoek is concreet om een aantal feesten van persoonlijke
aard (van inwoners van Vorchten) te mogen vieren in de kantine
van de MFC. Omdat het hier om een paracommerciele lokatie gaat
is dit tot op heden niet toegestaan in de gemeente Heerde. Dit is
wel mogelijk als de gemeenteraad dat toestaat. De raad heeft een
bepaalde beleidsvrijheid daarin.

Portefeuillehouder:Jacqueline Koops-Scheele 22-1-2020 14:35:08:
Naar verwachting volgt een memo ARI in april.

19-9-2018 15-4-2020

3. Toezeggingen T 2018-11-06 Ambtsgebed 15-11-2018 08:45:45:
In de algemene beschouwingen heeft de fractie D66/GL aandacht
gevraagd voor de invulling van het ambtsgebed. Afgesproken is de
bespreking op te pakken wanneer de nieuwe burgemeester
geïnstalleerd is.

Portefeuillehouder:Jacqueline Koops-Scheele 20-3-2020 10:17:20:
De werkgroep heeft een voorstel met de fractievoorzitters
besproken, hierover vindt nog afstemming binnen de fractie plaats.
Het wordt voor een eerstvolgend fractievoorzittersoverleg
geagendeerd waarna een voorstel voor de raad kan worden
voorbereid.

1-2-2019 15-6-2020

3. Toezeggingen T 2019-02-04 Vitaal Platteland 6-2-2019 08:55:01:
Naar aanleiding van de toelichting in het verslag van 14 januari is
gevraagd van de gemeente in dit verband doet. De wethouder heeft
toegezegd nar de ontwikkel- en subsidiemogelijkheden te kijken.

Portefeuillehouder:Jan Berkhoff 9-1-2020 09:59:26:
20191017 Het vitaal platteland is/wordt als ontwikkeling en
onderwerp ingebed in de omgevingsvisie en het omgevingsplan
voor de gemeente Heerde. In de huidige bouwstenennotitie voor de
omgevingsvisie is dit een kenmerk van Heerde wat duidelijk naar
voren komt vanuit het verleden en het heden, waar we verder
invulling aan gaan en moeten geven. Op 16 maart is een themaraad
gepland over dit onderwerp. De termijn voor de omgevingsvisie
wordt doorgeschoven naar september.

4-2-2019 14-9-2020

3. Toezeggingen T 2019-07-16 Algemene voorziening schoon en leefbaar huis 20-8-2019 09:03:53:
16-07-2019: naar aanleiding van de discussie over de Algemene
voorziening schoon en leefbaar huis is een oproep gedaan voor een
themaraad. Vanuit het college is aangegeven dat er o.a. onderzoek
wordt gedaan naar de mogelijkheden van een voorliggende
voorziening via een schoonmaakbedrijf. Toegezegd is dat als de
onderzoeken zijn afgerond teruggekomen wordt bij de raad in relatie
tot de gevraagde themabespreking.

Portefeuillehouder:Jan Berkhoff 31-10-2019 14:22:44:
Het onderzoek is nog gaande. De doelstelling is om in het eerste
kwartaal van 2020 met een discussienota te komen waarin de
verschillende mogelijkheden om de HHV vorm te geven uitgewerkt
zijn. Het advies van de commissie wordt vervolgens meegenomen
in het aanbestedingstraject dat doorlopen zal worden voor het
vormgeven van de HHV vanaf 2021.

16-7-2019 7-4-2020

3. Toezeggingen T 2019-07-16 Invulling ombuiging op cultuur 20-8-2019 09:22:14:
Tijdens de raad op 16-07-2019 in Amendement 2019-08
ingetrokken op basis van de toezeggingen van het college dat
partijen eerst met elkaar in gesprek moeten hoe ze de ombuiging op
cultuur gaan invullen en dat het punt m.b.t. één beheersstichting
wordt onderzocht. Ook heeft het college toegezegd er over na te
denken dat eventuele voordelen dan ook ten gunste van de partijen
kunnen komen.

Portefeuillehouder:Jan Berkhoff;Portefeuillehouder:Yasemin
Cegerek

13-1-2020 16:59:31:
Gesprekken lopen, resultaten hiervan worden zichtbaar in de
perspectiefnota.

16-7-2019 23-6-2020

3. Toezeggingen T 2019-07-16 Kaderstelling initiatieven verduurzaming 20-8-2019 09:11:37:
Tijdens de raad op 16-07-2019 is afgesproken dat de discussie over
kaderstelling initiatieven verduurzaming meegenomen wordt naar
de Klankbordgroep Omgevingswet. Inmiddels is dit al bij de
voorzitter en de vertegenwoordigers van de projectgroep
geadresseerd.

Portefeuillehouder:Jan Berkhoff 29-10-2019 15:35:14:
Dit onderwerp wordt meegenomen in de Omgevingsvisie en
Omgevingsplan en zal mede worden gevoed door de resultaten uit
de RES. Medio 2020 zal hier meer zicht op komen en kan
aanvullend aan de resultaten uit de RES verdere stappen worden
genomen om nadere kaders te stellen.

16-7-2019 15-6-2020
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3. Toezeggingen T 2019-11-04 Uitbetaling uitkeringen 6-11-2019 14:51:00:
Tijdens de begrotingsraad op 4 november heeft wethouder Cegerek
toegezegd in de regio te bespreken of het in het kader van
Armoedebeleid mogelijk is de uitbetaling van uitkeringen te
verplaatsen naar de 25ste van de maand i.p.v. de 29ste-31ste,
i.v.m. het betalen van vaste lasten.

Geen medewerkers toegekend 19-2-2020 11:20:44:
6/11 uitgezet in de organisatie. Er is meer tijd voor onderzoek nodig,
streven is in februari meer duidelijkheid te hebben. Derhalve de
termijn op 9 maart geplaatst.

19/2 TS: Dit onderwerp is wordt in H2O- verband verder vorm
gegeven. Hierdoor gaat de besluitvorming langer duren. De
verwachting is dat we medio 2020 meer duidelijkheid hebben.

6-11-2019 23-6-2020

3. Toezeggingen T 2020-01-13 Woningsplitsing 16-1-2020 13:55:10:
Bij het instrument woningsplitsing hebben de fracties aandacht
gevraagd voor een aantal aspecten, waarbij bij de uitwerking
rekening moet worden gehouden:  ontwikkeling woningmarkt,
stimulering doorstroming, woningdichtheid, vergrijzing, inbreiding en
compacte woningbouw, kosten verduurzaming, mogelijkheden
zonering, omvang/gevolgen voor de woningmarkt, doorberekening
kosten beoordeling aanvragen, gevolgen voor de parkeernorm,
ontwikkeling kaders waarbinnen woningsplitsing is toegestaan,
benodigde capaciteit voor uitwerking, relatie met provinciaal
actieplan (versnelling) woningbouw, gebruik duurzaamheidslening
voor woningsplitsing en communicatie met/naar de inwoners. Van
belang is ook de woningsplitsing in juridisch opzicht goed te
regelen. Wethouder Berkhoff heeft toegezegd dat de commissie de
uitwerking in de tweede helft 2020 kan tegemoetzien.

Portefeuillehouder:Jan Berkhoff 16-1-2020 13:57:38:
14/1 uitgezet in de organisatie

13-1-2020 12-10-2020

3. Toezeggingen T 2020-09-03 Actualisering bosbeheer 19-3-2020 21:16:31:
N.a.v. een vraag over de opbrengsten uit productiebos heeft
wethouder Cegerek toegezegd dat het bosbeheer terugkomt bij de
komende actualisering van het bosbeleid.  Er zijn opbrengsten uit
de verkoop van de gekapte bomen, er is echter geen sprake van
productiebos en de aanplant van bomen in dat kader. De
actualisering van het bosbeleid komt dit jaar terug op de agenda.

Portefeuillehouder:Yasemin Cegerek Geen stand van zaken 9-3-2020 5-10-2020


